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Onderwerp herziening kapbeleid. (agendapunt 6).   
 
 
Geachte raadsleden en aanwezige leden van het College van B&W. 
 
Het Raalter bomenbeleid. Ik heb er de afgelopen 4 jaren genoeg over gezegd, geschreven, 
getwitterd, gefacebookt en er via de website van RaalterBomen over gecommuniceerd aan 
de meer dan zijn 25 000 bezoekers. Ook werd helaas mijn goed gemotiveerde voorstel in 
2013 om over te gaan tot het opstellen van een lijst waardevolle, monumentale en 
bijzondere bomen in deze zelfde raadszaal weggestemd. 
 
Om in politiek Raalte gehoord te worden en een onderwerp op de politieke agenda te 
krijgen moet je over een eikenhouten hoofd beschikken. Wel ik kan u mededelen dat ik deze 
heb voorzover u daar nog niet achter was gekomen. Hoewel hier en daar wat butsen 
opgelopen in de afgelopen 4 jaren is er nu middels het Collegevoorstel een resultaat die 
serieus genoemd mag worden. Eindelijk! Een woord van dank gaat uit naar dhr. Van der Wilt 
van de PvdA Raalte die zo vriendelijk is geweest mijn brief getiteld “ De groene Raalter 
toekomst wordt weggezaagd” te agenderen. Vervolgens heeft u, meerderheid van de 
gemeenteraad bestaande uit het CDA, GB, LA, SP, PvdA en D66 in juni tijdens de 
raadpleinsessie al toegezegd in te kunnen stemmen met de inhoud van mijn brief. Ook dank 
aan wethouder Wagenmans die met dit voorstel is gekomen en het uiteindelijk tot een 
Collegevoorstel heeft gemaakt. 
 
Over communicatie is veel te doen in Raalte. Ik moet zeggen dat de communicatie tussen de 
wethouder zijn diverse ambtenaren en mijn eikenhouten hoofd zeer goed en aangenaam is 
verlopen.  
 
U gaat zo spreken over het Collegevoorstel. Misschien is het voorstel niet datgene wat u had 
verwacht. In ieder geval is het Collegevoorstel een duidelijk signaal om de eerste stap te 
zetten in een beleid welke de toekomst van onze prachtige bomen waarborgt. Ik zie het nu 
voorliggende voorstel van het College als een eerste noodzakelijke stap in een bij de 
waarden van de gemeente Raalte behorend groenbeleid. Deze welkome stap is ook zeer 
acuut nodig gezien de oproep van de VVD Raalte via de media om middelgrote bomen te 
kappen nu het nog kan. 
 
Ik herhaal hier nog even de stamdiameters van alle buurgemeenten, 
 

Gemeente Stamdiameter in cm. Stamomtrek in cm. 

 
Zwolle 

 
30 cm. gemeten op 1.3 mtr. 

 
95 cm 

 
Dalfsen 

 
30 cm. gemeten op 1.3 mtr. 

 
95 cm 

   



 

Ommen 30 cm. gemeten op 1.3 mtr. 95 cm 

 
Hellendoorn 

 
30 cm. gemeten op 1.3 mtr. 

 
95 cm. 

 
Deventer 

 
24 cm. gemeten op 1.3 mtr. 

 
75 cm 

 
Rijssen/Holten 

 
20 cm. gemeten op 1.3 mtr. 

 
60 cm. 

 
Olst/Wijhe 

 
20 cm. gemeten op 1.00 mtr. 

 
60 cm 

 
Raalte 

 
50 cm. gemeten op 1.3 mtr. 

 
157 cm! 

 
 
Mijn ervaring uit het verleden is dat u de financiële argumentering nogal eens gebruikt om 
een standpunt in te nemen. Wel, als u dit van plan bent besef u dan goed dat als de waarde 
van de bomen in geld zou worden uitgedrukt de € 17 000, - een luttel bedragje is om onze 
groene Raalter toekomst te waarborgen. Als er middelen beschikbaar zijn voor een 
verkennend onderzoek om het betaalde parkeren af te schaffen dan lijkt mij een discussie of 
er al dan geen € 17 000, - kan worden uitgegeven een overbodige. Het gaat om keuzes en 
prioriteiten en de keus is nu aan u. Wilt u herinnerd worden als de gemeenteraad van de 
vallende bomen? (foto 1) of als de gemeenteraad van de groene Raalter toekomst? (foto 2). 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 


